
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: B.R. Winters (BBB Berkelland)
Datum indiening vraag: 24.07.2023
Datum verzending antwoord: 01.08.2023

Onderwerp: HAVO/VWO 

Berkelland is een behoorlijk grote plattelandsgemeente met zo’n 44.000 inwoners.

Helaas wordt er in Berkelland vanaf het 3e leerjaar van de middelbare school (voortgezet onderwijs) geen 
HAVO/VWO aangeboden.

Leerlingen moeten hiervoor naar Haaksbergen, Lochem of Groenlo. Het zou mooi zijn als er in Berkelland 
gerealiseerd kan worden dat het voortgezet onderwijs compleet in Berkelland aangeboden gaat worden. 
Voor de leerlingen is het natuurlijk veel prettiger om voortgezet onderwijs compleet te kunnen genieten in 
Berkelland. En het kan ook bevordelijk zijn voor de binding die behouden wordt met Berkelland.

Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst.

Vraag: Waarom wordt er in Berkelland vanaf het 3e leerjaar op het VO geen HAVO/VWO aangeboden? 
Scholen bepalen dit in grote lijnen waarschijnlijk zelf. Wat is de invloed van de Gemeente hierin?
Antwoord (in te vullen door college):
Welk onderwijs waar wordt gegeven, is een kwestie van afstemming in regionaal, dus bovengemeentelijk, 
verband. Hierbij werken schoolbesturen in samenwerkingsverbanden; colleges van B&W worden betrokken 
bij overleggen over de plannen hiervoor. Om het onderwijs voor iedere leerstroom betaalbaar te houden 
moeten er regionaal voldoende leerlingen zijn voor elke onderwijsvorm in een gebied.

Vraag: Wil het B&W gaan onderzoeken of er mogelijkheden liggen om dit toch in Berkelland te realiseren?
Antwoord:
Dit is een verzoek dat vanuit de schoolbesturen zou (moeten) komen.

Vraag: Wil het B&W zich gaan inzetten om te realiseren dat in Berkelland het volledige VO, dus ook het 
HAVO en VWO vanaf het 3e leerjaar, gevolgd kan worden?
Antwoord:
Dit is een verzoek dat vanuit de schoolbesturen zou (moeten) komen. Dit hangt onder andere samen met 
de hoeveelheid havisten en vwo’ers in de gemeente, nu en in de toekomst.


